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	DWB127E51
	: Important safety information
	Danger of death!
	Risk of death!
	Danger of suffocation!
	Risk of electric shock!
	Risk of fire!
	Risk of fire!

	Risk of injury!
	Risk of injury!
	Risk of injury!
	Risk of injury!


	General information
	Caution!
	Damage to the appliance
	Exhaust air mode
	Note
	Exhaust duct
	Note
	Circulating-air mode
	Note
	Electrical connection
	: Risk of electric shock!


	Preparing for installation
	Checking the wall
	Appliance dimensions and safety clearances
	Preparing the wall
	Caution!
	1. Mark a vertical centre line on the wall from the ceiling to the lower edge of the extractor hood. (Fig. 1)
	2. Mark holes for the angle brackets in the chimney. The centre of the angle bracket is marked with a notch. Place the angle brackets in the middle of the centre line, align them horizontally and mark the positions of the holes. The distance X betwee...
	3. Mark holes for the appliance's mounting brackets.
	4. Drill the holes.
	5. Press in the wall plugs flush with the wall.

	Fitting the wall bracket
	1. Screw on the fixing bracket for the flue duct. (Fig.1)
	2. Screw in the screws for the appliance bracket loosely; do not tighten them fully. (Fig.1)

	Preparing the appliance
	1. Take hold of the filter cover with two hands and open it. (Fig.2)
	2. Remove the metal grease filter.



	Installing the appliance
	: Risk of injury!
	: Risk of injury!
	Attaching and aligning the appliance
	: Risk of injury!
	1. First remove the protective foil from the back of the appliance and, following installation, remove the foil completely.
	2. Fit the appliance.
	3. Align the appliance horizontally. (Fig.3a)
	4. Align the appliance horizontally by turning the screws on the mounting brackets. The screws are accessible from the inside of the appliance. (Fig.3b)
	5. Mark the upper right and lower holes. (Fig.4)
	6. Disconnect the appliance.
	7. Drill screw holes for the upper right and lower holes. (Fig.5a)
	8. Fit the appliance.
	9. Tighten the screws. (Fig.5b)
	10. Install the metal grease filters.


	Connecting the appliance
	Connecting the air extractor and establishing a connection to the mains
	Notes
	Establishing the connection for the exhaust air
	Note
	1. Tighten the backflow flap. (Fig.6a)
	2. Swivel the motor control upwards (Fig.6b) and tighten it. (Fig.6c)
	3. Attach the exhaust air pipe directly to the air pipe connector. (Fig.7)
	4. Connect it to the exhaust air opening.
	5. Seal the joints appropriately.

	Connecting the power supply
	1. Plug the mains plug into the earthed socket. (Fig.8)
	2. If a fixed connection is required, follow the instructions in the Electrical connection section.



	Attaching the flue duct
	: Risk of injury!
	1. Remove the protective foil from both flue ducts.
	2. Fit the upper flue duct. Gently bend the two side panels on the upper flue duct away from each other, hook them in behind the angle brackets and push them together as far as they will go. (Fig.9a)
	Note
	3. Screw in the upper flue duct at the side to both angle brackets. (Fig.9b)
	4. Fit the lower flue duct. Gently push the two side panels of the lower flue duct apart and hook them in behind the upper flue duct.

	Note
	5. Press together the lower flue duct fully and screw it onto the side of the appliance.



	Removing the appliance
	1. Disconnect the appliance from the power supply.
	2. Remove the flue duct.
	3. Loosen the exhaust air lines.
	4. Remove the metal grease filter.
	5. Unscrew in the screws for the appliance bracket slightly; do not loosen them fully.
	6. Remove the appliance.
	7. Remove the angle bracket for the flue duct.

	: 重要安全資訊
	致命危險！!
	致命風險!
	窒息危險!
	觸電風險!
	火災風險!
	火災風險!

	受傷風險!
	受傷風險!
	受傷風險!
	受傷風險!


	一般資訊
	注意!
	電器損壞
	排氣模式
	提示
	排氣管
	提示
	空氣循環模式
	提示
	電源連接
	: 觸電風險!


	安裝準備事項
	檢查牆壁
	電器尺寸 與安全距離
	將牆壁準備好
	注意!
	1. 沿著天花板到排油煙機的下緣劃一條垂直中線。(圖 1)
	2. 在煙囪中標示角狀支架的孔洞。角狀支架的中心以凹痕表示。將 角狀支架放置中心線中央，與之水平對齊，並標記鑽孔位置。 兩 個角狀支架間的距離 X 與煙囪上半部的長度相同。
	3. 標示此電器固定支架的孔洞。
	4. 鑽孔。
	5. 釘入壁釘與牆面平齊。

	安裝牆面支架
	1. 用螺絲鎖上排氣管的固定支架。(圖1)
	2. 將電器支架的螺絲轉鬆；不要完全鎖緊。(圖1)

	準備電器
	1. 用雙手拿住濾油網蓋，將蓋子打開。(圖2)
	2. 拆下金屬濾油網。



	安裝電器
	: 受傷風險!
	: 受傷風險!
	裝上排油煙機並調整對齊
	: 受傷風險!
	1. 先從電器後方撕除保護膜，再隨著安裝進度，撕除所有保護膜。
	2. 裝上電器。
	3. 調整電器的水平位置。(圖3a)
	4. 轉動固定支架上的螺絲以調整抽油煙機的水平位置。於抽油煙機 內部可觸得螺絲。(圖3b)
	5. 標示右上方與下方的孔洞。(圖4)
	6. 拔掉電器電源。
	7. 鑽出右上方與下方孔洞的螺絲孔。(圖5a)
	8. 裝上電器。
	9. 鎖緊螺絲。(圖5b)
	10. 安裝金屬濾油網。


	連接 電器
	接上抽風機，並與電源接上
	提示
	建立排氣連接
	提示
	1. 鎖緊回流閥。(圖6a)
	2. 將馬達控制器向上旋轉 (圖6b) 將它鎖緊。(圖6c)
	3. 將排氣管直接接到排氣管接頭上。(圖7)
	4. 連接至排氣口。
	5. 將接合處妥善地封好。

	連接電源
	1. 將主電源線插入已接地的插座。(圖8)
	2. 如需固定式連接電源，請遵從電源連接章節的說明。



	安裝抽油煙管
	: 受傷風險!
	1. 撕除兩支抽油煙管的保護膜。
	2. 安裝上段抽油煙管。將上段抽油煙管上兩側的嵌版些微彎曲以分 開，掛在角狀支架後方並將之盡可能地推近。(圖9a)
	提示
	3. 將上段排油煙管面對兩個角形支架的一面用螺絲固定。(圖9b)
	4. 安裝下段抽油煙管。將下段抽油煙管兩側的嵌版些微推離，然後 掛在上段抽油煙管後方。

	提示
	5. 將下段抽油煙管整個向下壓，然後用螺絲將煙管固定在此電器的 側面。



	拆除電器
	1. 拔掉電器電源。
	2. 拆下抽油煙管。
	3. 鬆開排氣管。
	4. 拆下金屬濾油網。
	5. 稍微鬆開電器支架上的螺絲；不要完全鬆開。
	6. 拆下電器。
	7. 取下抽油煙管的角形支架。
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